
VALTUUSTOALOITE

Tennis ja padel ovat Hangossa suosittuja lajeja. Ne ovat pääosin maksullisia tai
seuran tai yksityisen hallinnassa. Kaikilla pitäisi olla mahdollisuus matalalla
kynnyksellä päästä kokeilemaan näitä harrasteita.

Feffe Parkissa olisi tilaa toteuttaa sekä padel, että tenniskenttä. (
rantalentiskenttää myös toivottu ja kustannuksiltaan huomattavasti edullisempi
kuin pädet) Kentät olisivat kouluaikaan koululaisten käytössä ja kouluajan
ulkopuolella kaikkien muiden käytössä.

On tärkeää, että etenkin lapset ja nuoret pääsevät liikkumaan ja kokeilemaan eri
urheilumuotoja ja saavat siitä mahdollisesti itselleen mielekkään harrastuksen.
Mitä enemmän mukavaa yhdessä tekemistä, sitä vähemmän muita ongelmia.
Tällaiset asiat lisäävät myös kaupungin houkuttavuutta ja vetovoimaa. Ihmiset
valitsevat hyvinkin usein asuinpaikkansa sen perusteella kuinka paljon siellä on
viihtyvyyttä lisääviä aktiviteettejä. Tenniskentän sijoituspaikkana voisi toimia
hiekkakentän halmstadinkadun puoleinen päätyjä padelkenttä mahtuisi hyvin

nykyisten kuntolaitteiden tilalle.

Tällaisten kenttien toteuttaminen ei rahallisesti ole kovin suuri ja valmistuttuaan

niissä ei juuri ole ylläpitokustannuksia.

Ehdotan, että selvitetään paikat jonne kentät voisi sijoittaa ja kuinka paljon
kenttien toteuttaminen maksaa. Tämän jälkeen hanke toteutetaan joko
kummatkin kentät kerrallaan tai yksittäin sijoitettuna eri budjettivuosille.

Jorma Nousiainen
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